
Bestyrelsesmøde, Viby-Rosenvang dagtilbud, 5. februar 2024 

 

Deltagere: Forældrerepræsentanter:  

• Christian Wulff Colmorn, Børnehuset Grundtvigsvej     
• Maria Bach Jensen, Børnehuset Vilhelm Becks Vej (afbud), suppleant: Martin 

Møller Sørensen  

• Helle Sørensen, Børnehuset Moltkesvej  

• Mette Franck Højbjerg Mathiasen, DII Tumlehuset (afbud) 
• Lotte Lind Larsen, Østerbo Vuggestue og Børnehave  

• Annie Germann Najbjerg, Vuggestuen Bjørnbaksvej 

• Josefine Baden, DII Hurlumhejhuset    

• Stine Kristensen, Børnehuset Fredensvang        
• Cecilie Holk, Børnehuset Vidtskue  

 

Medarbejderrepræsentanter:  

• Marlene Ostenfeldt Mark Madsen, DII Hurlumhejhuset   
• Maria Rasmussen, Børnehuset Moltkesvej  

• Der mangler en medarbejderrepræsentant  

 

Administrativ leder: Ulla Wulff Hansen deltager på første del af mødet 

Dagtilbudsleder: Janne Bremer 

Pædagogisk leder: Jesper deltager på sidste punkt og viser rundt 
 

Afbud:  

Tid: 17.15-19.45 

Sted: Børnehuset Vidtskue 

Mødeleder Lotte 

Referent Cecilie 

Materialer Årsplan for 2023-2024 er vedhæftet dagsordenen 

Forplejning Janne 

 
Emne/Ansvarlig 
 

Tid Referat og beslutning 

Velkomst, rammesætning og præsen-

tation v. Lotte og Janne.  

17.15-17.30 Rammesætning ved Lotte. 
 

Oplæg om budget 2024 v. adm. Leder, 

Ulla Wulff Hansen mhp bestyrelsens 

godkendelse 
 

• Oplæg om budget fordeling 

• Reservationer og pointeringer 
 

17.30-18.00 Budget 2024. Ændring fra 2023: alt med bud-

get til drift og vedligehold er taget ud af bud-
gettet. Det ligger i Aarhus Ejendomme. Både 

budget og udgifter til bygningsdriften er flyt-
tet. Dialog med Teknisk Service om drift og 

vedligehold om fordeling og brug af midlerne. 

Samme fordelingsnøgle og budget alt andet 
lige. 

Janne: fx legeplads – nyt: ligger hos os. Ud-
bedring: hos teknisk service. Beslutningen har 

ligget hos dagtidsbudslederen. Det gør den 

ikke længere. 
* Resultaterne fra afdelingerne i 2023 går 

100% til afdelingerne. Normalt har man kun 

fået 50% af et evt. overskud. 
* i 2024 tildeles dagtilbuddet udover standard 

normering – beløb pr. barn, hvor minimums-
normering er inkluderet (sårbarhed, DSA, DSA 

børn). 

* Gennemgang af grundbudgettet. 64,5 mil-
lion til fordeling. 

* I 2024 prioriteres at bruge midler til: sprog-
vejledere, børns tidlige sprog, tillids- og besty-

relsesarbejde, pulje h-midler, særlige udfor-

dringer i afdeling. 
* Budget er gennemgået af Janne og de pæ-

dagogiske ledere i dagtilbuddet 
* Dialog om fordele og ulemper ved at have 

en økonomisk buffer. 
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* Bestyrelsen siger ja til budgettets principper. 
 

Bestyrelsens optagetheder i 2023 og 

fremadrettet – input til Janne 

18.00-18.15 * Bordet rundt: hvorfor er man med i be-
styrelsen?  

* Forældrefællesskab: åben legeplads på søn-

dag, forældrekaffe, sommerfest, arbejdsdag. 
* ideer til fremtidige møder: kommunikation – 

hvordan kommunikerer vi sammen i institutio-

nen? Hvordan kan vi bruge hinanden?  
* Vidensdeling som fast punkt fremover: hvad 

har vi gjort hos os? Hvad fungerede, hvad fun-
gerede ikke? 

* Aula: komme gå/tider. Maria er superbruger 

og modtager gerne input til forbedringer. 
Tilsyn 

Tilsynsmøder er nu fastlagte – mulighed 

for møde med en konsulent i bestyrelsen.  

18.15-18.30 * Tiderne er sat. Første besøg er i gang.  

* Janne: Mulighed for besøg af en af konsu-
lenterne senere på året, når alle tilsyn er gen-

nemført. Det vil vi meget gerne. 

 

Pause 18.30-18.45   
Bredere børnefællesskaber  

• Indblik i Bredere børnefællesskaber 
• Organisering i klynger 
• Distriktsamarbejde og overgange 

18.45-19.05 * Ny organisering i Børn og Unge.  

* Stærkere tilknytning til lokale fællesskaber. 
* Klyngerne samarbejder om at børn og unge 

og familier oplever øget sammenhæng – 
samme sagsbehandler tilknyttet familie. 

* Tværfagligt samarbejder i PUF, PPR og 

Sundhed: vi er i Klynge med Viby skole og Ro-
senvang Skole og den selvejede insitution, 

Bjørnbakshus. 4 møder om året. 
* Målet er at vi lokalt bliver bedre til at løfte 

barnet der, hvor det er, fremfor at barnet skal 

tages ud af sine rammer. 
* Overgang til skoler: inspiration fra Kolt Has-

selager. 
* Værdier i vores samarbejde, vidensdeling, 

fælles kompetenceudvikling. 

* Samarbejde med ledelsen i området: højere 
tilgængelighed, faglig sparring, sammenhæng 

for den enkelte familie. 
Læringssamtale 17. juni kl. 11- 14 
Deltagelse af bestyrelsesformand samt 

yderligere et medlem 

19.05-19.15 * Lotte: Et emne til dialog. Sidste år var det 
dansk som andet sprog. Pædagogiske ledere, 

læringskonsulent, forældrerepræsentanter 
m.fl. deltager. Sidste år var det i Østerbo. 

* Stine vil formentlig gerne deltage. 

* Vi sætter det på dagsorden til næste møde 
igen. 

Eventuelt 19.15-19.20 * Stine: overgang fra institution til skole har 
været på dagsordenen. Det er ikke noget, vi 

har diskuteret tidligere – men meget spæn-

dende at have med fremover. 
Pædagogisk læringsmiljø i Børnehu-

set Vidtskue 

Fortælling om Børnehuset Vidtskues valg 

af pædagogiske læringsmiljøer v.  

19.20-19.45  

 

Mange hilsner  

 
Lotte og Janne.  

 


